

LIST OF EXPONEA AFFILIATES

Country	Identification of an affiliate
The Czech Republic	Exponea Holding, a.s. , a company established and existing under Czech law, Business ID No. 06471480, with its registered office at U michelského mlýna 1535/8a, Michle, 140 00 Praha 4, Czech Republic
The Slovak Republic	Exponea s.r.o. , a limited liability company established and existing under Slovak law, Business ID No. 50 017 560, with its registered office at Staromestská 3 Bratislava - mestská časť Staré Mesto 811 03, Slovak Republic
The Czech Republic	Exponea CZ s.r.o. , a limited liability company established and existing under Czech law, Business ID No. 059 27 927, with its registered office at Panská 854/2, Nové Město, 110 00 Prague, Czech Republic
The United Kingdom	Exponea Ltd. , a private limited company established and existing under the laws of England and Wales, Business ID No. 10383607, with its registered office at 79-81 Borough Road, London, England, SE1 1DN
Germany	Exponea DE GmbH , a limited liability company established and incorporated under the laws of the Federal Republic of Germany, registered in the commercial register of district court Charlottenburg (Berlin) under No. HRB 192590 B, with its registered office at Kemperplatz 1, Mitte D, 10785 Berlin, Germany
Poland	Exponea PL sp. Z o.o. , a company established and existing under Polish law, with its registered office at ul. Józefa Piusa Dziekońskiego 1, 00-728, Warszawa, Poland (formerly at ul. Aleje Jerozolimskie 93, 02-001, Warszawa), registered with the District Court for the Capital City of Warszawa, 13th Commercial Division of the National Court Register, REGON: 38029683, KRS 0000732109, NIP 5213828458
UAE	Exponea FZ LLC , a company formed under the laws of the United Arab Emirates in Dubai Internet City, license number 96009, with its registered office at Building 1, Ground Floor, Premises No. EO 29, Dubai, United Arab Emirates
RU	Exponea LLC , a company established and incorporated under the laws of the Russian Federation, company number 1177746433260, with registered office Leninskaya Sloboda street, building 19, facility 1, premise 2, offices 4, 5, Moscow, Russian Federation

VERBUNDENE UNTERNEHMEN VON EXPONEA

Land	Name des verbundenen Unternehmens
Tschechische Republik	Exponea Holding, a.s. , eine Gesellschaft gegründet und bestehend nach dem tschechischen Recht, ID-Nr. 06471480, mit Sitz in michelského mlýna 1535/8a, Michle, 140 00 Praha 4, Tschechische Republik
Slowakische Republik	Exponea s.r.o. , eine Gesellschaft mit beschränkter Haftung gegründet und bestehend nach slowakischem Recht bestehende Gesellschaft, ID-Nr.: 50 017 560, mit Sitz imStaromestská 3 Bratislava - mestská časť Staré Mesto 811 03, Slowakei
Tschechisch e Republik	Exponea CZ s.r.o. , eine Gesellschaft mit beschränkter Haftung gegründet und bestehend nach tschechischem Recht, ID-Nr. 059 27 927, mit Sitz in Panská 854/2, Nové Město, 110 00 Prag, Tschechische Republik
Vereinigtes Königreich	Exponea Ltd. , eine Gesellschaft mit beschränkter Haftung gegründet und bestehend nach dem Recht von England und Wales, ID-Nr. 10383607, mit Sitz in 79-81 Borough Road, London, England, SE1 1DN
Deutschland	Exponea DE GmbH , eine Gesellschaft mit beschränkter Haftung gegründet und bestehend nach dem Recht der Bundesrepublik Deutschland, eingetragen im Handelsregister des Amtsgerichts Charlottenburg (Berlin) unter der Nummer HRB 192590 B, mit Sitz in Kemperplatz 1, Mitte D, 10785 Berlin
Polen	Exponea PL sp. Z o.o. , nach polnischem Recht gegründetes und bestehendes Unternehmen, mit Sitz in der ul. Józefa Piusa Dziekońskiego 1, 00-728, Warszawa, Polen (ehemals Aleje Jerozolimskie 93, 02-001, Warszawa), eingetragen beim Bezirksgericht der Hauptstadt Warschau, 13. Handelsabteilung des Nationalen Gerichtsregisters, REGON : 38029683, KRS 0000732109, NIP 5213828458
VAE	Exponea FZ LLC , eine Gesellschaft gegründet nach den Gesetzen der Vereinigten Arabischen Emirate in Dubai Internet City, Lizenznummer 96009, mit Sitz in Gebäude 1, Erdgeschoss, Räumlichkeiten Nr. EO 29, Dubai, Vereinigte Arabische Emirate, hat
RU	Exponea LLC , ein Unternehmen, gegründet und eingetragen nach den Gesetzen der Russischen Föderation, Firmennummer 1177746433260, mit Sitz in der Leninskaya Sloboda Straße, Gebäude 19, Einrichtung 1, Gebäude 2, Büros 4, 5, Moskau, Russische Föderation

USA	Exponea Inc. , a Delaware corporation, File No. 7115955, with its registered office at 3500 South Dupont Highway, City of Dover, County of Kent 19901, DE, United States of America
USA	BloomReach Inc. , a Delaware corporation, File No. 4653216, with its registered office at 3500 South DuPont Highway, City of Dover, County of Kent, DE, United States of America
USA	BloomReach Intl. Inc. , a Delaware corporation, File No. 6167909, with its registered office at 3500 South DuPont Highway, City of Dover, County of Kent, DE, United States of America
USA	BloomReach NL LLC , a Delaware limited liability company, File No. 6168879, with its registered office at 3500 South DuPont Highway, City of Dover, County of Kent, DE, United States of America
DE	BloomReach GmbH , a limited liability company established and incorporated under the laws of the Federal Republic of Germany, registered in the commercial register of district court Oldenburg under HRB 210372, with its registered office at Huntestraße 5, 26135 Oldenburg, Germany
NL	Bloomreach cooperatif UA , a cooperative with excluded liability incorporated and existing under the laws of the Kingdom of the Netherlands, Business ID no. 67001149, with its registered office at Oosteinde 7, 1017 WT, Amsterdam, Kingdom of the Netherlands, registered in the Netherlands Chamber of Commerce under No. 67001149
NL	BloomReach B.V. , a limited liability company incorporated and existing under the laws of the Kingdom of the Netherlands, Business ID no. 34239916, with its registered office at Oosteinde 7, 1017 WT, Amsterdam, Kingdom of the Netherlands, registered in the Netherlands Chamber of Commerce under no. 34239916
NL	BloomReach NL CV , a limited liability company incorporated and existing under the laws of the Kingdom of the Netherlands, Business ID no. 81541139, with its registered office at Oosteinde 7, 1017 WT, Amsterdam, Kingdom of the Netherlands, registered in the Netherlands Chamber of Commerce under no. 81541139
UK	BloomReach UK Ltd. , a private limited company incorporated and existing under the laws of the United Kingdom, Business ID no. 08821370, with its registered office at Riverbank House, 2 Swan Lane, London, EC4R 3TT

USA	Exponea Inc. , ein Delaware Unternehmen, Akten-Nr. 7115955, mit Sitz in 3500 South Dupont Highway, City of Dover, County of Kent 19901, DE, Vereinigte Staaten von Amerika
USA	BloomReach Inc. , ein Delaware Unternehmen, Akten-Nr. 4653216, mit Sitz in 3500 South DuPont Highway, City of Dover, County of Kent, DE, Vereinigte Staaten von Amerika
USA	BloomReach Intl. Inc. , ein Delaware Unternehmen, Akten-Nr. 6167909, mit Sitz in 3500 South DuPont Highway, City of Dover, County of Kent, DE, Vereinigte Staaten von Amerika
USA	BloomReach NL LLC , ein Delaware Unternehmen, Akten-Nr. 6168879, mit Sitz in 3500 South DuPont Highway, City of Dover, County of Kent, DE, Vereinigte Staaten von Amerika
Deutschland	BloomReach GmbH , eine Gesellschaft mit beschränkter Haftung gegründet und bestehend nach dem Recht der Bundesrepublik Deutschland, eingetragen im Handelsregister des Amtsgerichts Oldenburg unter der Nummer HRB 210372, mit Sitz in Huntestraße 5, 26135, Oldenburg
NL	Bloomreach cooperatif UA , eine Genossenschaft mit ausgeschlossener Haftung, die nach den Gesetzen des Königreichs der Niederlande eingetragen ist und existiert, Geschäfts-ID-Nr. 67001149 mit Sitz in Oosteinde 7, 1017 WT, Amsterdam, Königreich der Niederlande, eingetragen in der niederländischen Handelskammer unter Nr. 67001149
NL	BloomReach B.V. , eine Gesellschaft mit beschränkter Haftung, die nach den Gesetzen des Königreichs der Niederlande gegründet wurde und existiert, Geschäfts-ID-Nr. 34239916, mit Sitz in Oosteinde 7, 1017 WT, Amsterdam, Königreich der Niederlande, eingetragen in der niederländischen Handelskammer unter Nr. 34239916
NL	BloomReach NL CV , eine Gesellschaft mit beschränkter Haftung, die nach den Gesetzen des Königreichs der Niederlande eingetragen ist und besteht, Geschäfts-ID-Nr. 81541139 mit Sitz in Oosteinde 7, 1017 WT, Amsterdam, Königreich der Niederlande, eingetragen in der niederländischen Handelskammer unter Nr. 81541139
UK	BloomReach UK Ltd. , eine Gesellschaft mit beschränkter Haftung gegründet und bestehend nach dem Recht des Vereinigten Königreichs, ID-Nr. 08821370, mit Sitz in Riverbank House, 2 Swan Lane, London, EC4R 3TT

India	Bloomreach Technologies Private Limited , a limited liability company incorporated and existing under the laws of India, Corporate Identification Number (CIN) U72200KA2012FTC062967, with its registered office at IndiQube Opal, First Floor, 193, Indiranagar Double Rd, Stage 2, Eshwara Layout, Indiranagar, Bangalore, Karnataka 560038, registration number 62967
-------	---

Indien	Bloomreach Technologies Private Limited , eine Gesellschaft mit beschränkter Haftung gegründet und bestehend nach dem Recht von Indien, Unternehmens-Identifikationsnummer (CIN) U72200KA2012FTC062967, mit Sitz in IndiQube Opal, 1. Stock, 193, Indiranagar Double Rd, Stufe 2, Eshwara Layout, Indiranagar, Bangalore, Karnataka 560038, Registrierungsnummer 62967
--------	---